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Szanowny Pan

Krzysztof Kwiatkowski

Przewodniczący Komisji Ustawodawczej

Senat Rzeczypospolitej Polskiej                                                                 

Szanowny Panie Przewodniczący,

w odpowiedzi na pismo znak: BPS.DKS.KU.0401.22.2022 z dnia 5 sierpnia 2022 r. 

dotyczącego projektu ustawy o wysokości części oświatowej subwencji ogólnej dla jednostek 

samorządu terytorialnego na rok 2022, uprzejmie informuję Pana Przewodniczącego, 

że co do zasady, należy zaopiniować pozytywnie kierunek zmian zaproponowany w ustawie 

o wysokości części oświatowej subwencji ogólnej dla jednostek samorządu terytorialnego 

na rok 2022 (druk senacki nr 787). Izby dostrzegają zasadność postulatu zwiększenia wysokości 

części oświatowej subwencji, w szczególności wobec wzrostu wydatków bieżących 

spowodowanych wysoką inflacją, jak też wskazanym w uzasadnieniu regularnym spadkiem 

w ostatnich latach procentowego zaspokojenia z subwencji oświatowej ponoszonych wydatków 

w dziedzinie oświaty. Niemniej należy wskazać, że Izby nie posiadają narzędzi analitycznych, 

by ocenić skalę możliwego czy też niezbędnego zwiększenia subwencji.   

Pozostaję z poważaniem

PRZEWODNICZĄCY
Krajowej Rady 

Regionalnych Izb Obrachunkowych 
Mirosław Legutko
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